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ENGLISH

GETTING STARTED

1. Open the charging case, take out the earbuds and put them  
in your ears.

2. Select MODE II from your sound device’s Bluetooth® list.

3. Download the Marshall Bluetooth app and follow the in-app 
instructions to complete the setup.

TOUCH CONTROLS
Touch the left or right earbud to control your music, phone calls and more.

LEFT EARBUD 
• 1 touch to toggle Transparency mode on/off
• 2 touches to activate your phone’s native voice assistant

RIGHT EARBUD 
• 1 touch to play/pause
• 2 touches to skip forward
• 3 touches to skip backward

LEFT OR RIGHT EARBUD
• 1 touch to receive/end a call
• 2 touches to reject a call

CHARGING THE EARBUDS
Put the earbuds back in the case to charge them. The earbud LEDs blink white  
while charging and steady white when full. The earbuds can be completely recharged 
4 times from a fully charged case.

CHARGING THE CASE
Use a wireless charger or plug the case into a USB power source to charge it.  
The front LED lights up while charging, from red through orange to green (0–100%). 

1. Place the charging case with its back flat against the wireless charging pad.
2. Make sure that the front LED lights up to indicate that the case is charging.
3. Once the LED light has turned to a solid green light the charging case is fully 

charged.

AUDIO ADJUSTMENTS
Mode II comes with 4 sizes of ear tips and getting the best fit is important in ensuring 
you enjoy the best audio experience. Take the time to find the ear tips that best fit 
your ear. The ear tips should fit snugly in your ear but still feel comfortable. It is not 
uncommon to use different sizes for left and right.

When you have selected well-fitting ear tips, fine-tune your EQ settings from the 
Marshall Bluetooth app to create your custom sound.

PAIRING A NEW DEVICE
Mode II remembers up to 4 previously paired devices and can reconnect with them 
automatically when in range. Follow the instructions below to pair Mode II with an 
additional device.

1. Place your earbuds in the charging case.
2. Push and hold the brass pairing button for 2 seconds, until the earbud LEDs turn 

blinking blue.
3. Select MODE II from your sound device’s Bluetooth list.

RESETTING THE EARBUDS
If your earbuds become erratic or unresponsive, perform a hardware reset:

1. Place the earbuds in the case.
2. Push and hold the brass paring button for 10 seconds, until the LEDs flash 3 

times, to reset the headphones.

If the problem persists, perform a factory reset. 
Note: This will delete all user settings and after the factory reset, the headphones 
need to be set up again.

1. Place the earbuds in the case.
2. Push and hold the brass paring button for 15 seconds, until the LEDs flash 10 

times, to reset the headphones to factory settings.
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العربية

البدء

افتح علبة الشحن وأخرجِ سماعتي الأذن وضعهما في أذنيك.. 1

حدد MODE II من قائمة Bluetooth® في أجهزتك الصوتية.. 2

Marshall Bluetooth واتبع تعليمات التطبيق لإكمال . 3 نزل تطبيق 

الإعداد.

باللمس التحكم  عناصر 

الهاتفية  والمكالمات  الموسيقى  في  للتحكم  اليمنى  أو  اليسرى  الأذن  سماعة  المس 

المزيد. وغيرها 

اليسرى  الأذن  سماعة 

الشفافية•  للتبديل بين تشغيل/إيقاف وضع  1 لمسة 

بلغة هاتفك•  المساعد الصوتي  2 لمسة لتفعيل 

اليمنى  الأذن  سماعة 

المؤقت•  للتشغيل/ الإيقاف  1 لمسة 

للتقديم للأمام•  2 لمسة 

3 لمسات للإرجاع للخلف• 

سماعة الأذن اليسرى أو اليمنى

إنهاء مكالمة•  1 لمسة لتلقي/ 

2 لمسة لرفض مكالمة• 

شحن سماعات الأذن

LED بسماعات الأذن  ضع سماعات الأذن داخل العلبة لشحنها. تومض مصابيح 

باللون الأبيض أثناء الشحن وتضُيء باللون الأبيض الثابت عند اكتمال الشحن. العلبة 

مكتملة الشحن تستطيع إعادة شحن سماعات الأذن بالكامل 4 مرات.

الشحن علبة  شحن 

USB لشحنها. يضُيء مصباح  استخدم شاحنًا لاسلكيًا أو وصل العلبة بمصدر طاقة 

LED الأمامي أثناء الشحن حيث يبدأ باللون الأحمر ثم البرتقالي ثم الأخضر (0-100%). 

للوحة الشحن . 1 الخلفية مستوية ومقابلة  الجهة  ضع علبة الشحن بحيث تكون 

اللاسلكية.

LED الأمامي، بما يشُير إلى كون العلبة قيد الشحن.. 2 تأكد من إضاءة مصباح 

بمجرد أن يتحول ضوء مصباح LED إلى ضوء أخضر ثابت، تكون علبة الشحن . 3

الشحن. مكتملة 

الصوت تعديلات 

تأتي Mode II مع 4 أحجام من وسادات الأذن، ومن المهم تحقيق أفضل ملاءمة 

لضمان استمتاعك بأفضل تجربة صوت. خذ الوقت الكافي لمعرفة وسادة الأذن 

التي تناسب أذنك. يجب أن تكون وسادة الأذن موضوعة بإحكام داخل أذنك ولكن 

مع استمرار شعورك بالراحة. يمُكن استخدام حجمين مختلفين للأذن اليسرى والأذن 

اليمنى.

EQ الخاصة بك من تطبيق  بعد تحديد وسادات الأذن المناسبة جيدًا، اضبط إعدادات 

Marshall Bluetooth لإنشاء صوتك المخصص.

إقران جهاز جديد

Mode II حفظ ما يصل إلى 4 أجهزة تم إقرانها مسبقًا، وتستطيع إعادة  تستطيع 

الاتصال بهذه الأجهزة تلقائيًا عندما تكون داخل نطاقها. اتبع الإرشادات أدناه لإقران 

Mode II بجهاز إضافي.

ضع سماعات الأذن داخل علبة الشحن.. 1

اضغط مع الاستمرار على زر الاقتران النحاسي لمدة ثانيتين، حتى تومض مصابيح . 2

LED بسماعات الأذن باللون الأزرق.
حدد Mode II من قائمة Bluetooth في أجهزتك الصوتية.. 3

إعادة ضبط سماعات الأذن

إذا واجهتَ حالات تقطع أو عدم استجابة لسماعات الأذن، أعد ضبط الجهاز:

ضع سماعات الأذن داخل العلبة.. 1

اضغط مع الاستمرار على زر الاقتران النحاسي لمدة 10 ثوانٍ، حتى تومض . 2

مصابيح LED عدد 3 مرات، لإعادة ضبط سماعات الرأس.

إذا استمرت المشكلة، فأجري إعادة ضبط المصنع.

ملاحظة: سيؤدي هذا الإجراء إلى حذف جميع إعدادات المستخدم وبعد إعادة ضبط 

المصنع، يجب إعداد سماعات الرأس مرةً أخرى.

ضع سماعات الأذن داخل العلبة.. 3

اضغط مع الاستمرار على زر الاقتران النحاسي لمدة 15 ثانية، حتى تومض . 1

مصابيح LED عدد 10 مرات، لإعادة ضبط سماعات الرأس على إعدادات المصنع.



Obsah je uzamčen 
 

Dokončete, prosím, proces objednávky. 

Následně budete mít přístup k celému dokumentu. 

 

Proč je dokument uzamčen? Nahněvat Vás rozhodně nechceme. Jsou k tomu dva hlavní důvody: 

1) Vytvořit a udržovat obsáhlou databázi návodů stojí nejen spoustu úsilí a času, ale i finanční prostředky.  

Dělali byste to Vy zadarmo? Ne*. Zakoupením této služby obdržíte úplný návod a podpoříte provoz a 

rozvoj našich stránek. Třeba se Vám to bude ještě někdy hodit. 
 

*) Možná zpočátku ano. Ale vězte, že dotovat to dlouhodobě nelze. A rozhodně na tom nezbohatneme. 

 

2) Pak jsou tady „roboti“, kteří se přiživují na naší práci a „vysávají“ výsledky našeho úsilí pro svůj 

prospěch. Tímto krokem se jim to snažíme překazit. 

 

 

A pokud nemáte zájem, respektujeme to. Urgujte svého prodejce. A když neuspějete, rádi Vás uvidíme! 

 


